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Vraag 
Er is veel te doen over de Rozendijk en dan met name over de aanstaande kap van de 
bomen voor de aanleg van een verkeersveilig fietspad.  
Ook wij van GroenLinks delen de teleurstelling met velen dat deze kap staat te 
gebeuren, ook al accepteren wij de genoemde argumenten.  
Wij zijn ervan overtuigd dat er vanuit de gemeente nooit ‘zomaar’ een boom gerooid 
wordt, niet vanwege ‘de hoeveelheid vallende blaadjes’ en ook niet vanwege ‘teveel 
schaduw voor zonnepanelen’.  
Het blijft echter ontzettend jammer dat deze unieke toegangspoort tot het bos 
verdwijnt. Er wordt met de omwonenden gepraat over vervangende aanplant.  
Wat dit gaat worden is nog onduidelijk voor het grote publiek.  
Wat al wel duidelijk is: er is geen ruimte voor vervangende bomen en de tuunwal moet 
verdwijnen.  
 
Vragen GroenLinks Texel: 

1. Is er overwogen om langs het gehele traject een strook grond op te kopen opdat 
de tuunwal verplaatst zou kunnen worden, en als het meezit, er ook nog 
vervangende bomen geplaatst kunnen worden? 

2. Zo ja: wat was de uitkomst van deze overweging? 
Zo nee: waarom niet? En is het nog mogelijk deze optie alsnog te verkennen? 

 
 

Antwoord 
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